
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: Bouwplan Wittebrug 

 

Met betrekking tot het bouwplan Wittebrug aan de Kerkstraat te Kwintsheul 

is veel te doen.  

 

De navolgende vragen rijzen: 

- Hoe staat het nu met het bouwplan na de weigering en de 

publiekelijke aankondiging van Bouhuisen dat dan maar geen huizen 

gaan komen en de garage wederom in gebruik genomen gaat 

worden? 

- Kan het College aangeven waarom zij het op een voorlopige 

voorziening bij de Voorzieningenrechter heeft laten aankomen, de 

gemeente moest beslissen omdat zij anders dwangsommen 

verschuldigd zou zijn om dan eenvoudigweg de vergunning maar te 

weigeren? 

- Waarom heeft het College niet bijtijds de verklaring van geen 

bedenkingen aan de Raad gevraagd voor het –gewijzigde- 

bouwplan? 

- Op welke wijze denkt het College hier nu verder mee te gaan en de 

belangen van Kwintsheul om nieuwe woningen voor jonge gezinnen 

te creëren zal gaan dienen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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